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Referat fra bestyrelsesmøde 
 
Dato: 17.10.23 kl. 19.00 
 
Deltager: Steen B. Jensen, Rainer Petersen, Søren Enghoff, Asbjørn Anthonsen, Jesper Nordhammer 
Deltager ikke:  
 

Dagsorden Referat 
 

Valg af referent Jesper 
Valg af dirigent  Rainer 
Forventningsafstemning til 
bestyrelsesarbejdet, emner, tidsforbrug 
m.v. 

Der er enighed om, at bestyrelsen skal mødes ca. 
hver 2. måned, eller hvis der er emner der kræver, at 
afdelingsbestyrelsen mødes oftere. Der fastsættes 
ikke for nuværende faste mødedage. 
Mødedeltagerne er enige om, at vi hellere vil have 
fleksibilitet end faste mødedage.  
 
Når vi mødes til bestyrelsesmøde, regner vi ca. med 
at bruge 1,5 time, hvilket dog også er fleksibelt 
afhængig af hvor meget der er på dagsordenen.  
 
Det besluttes at der skal etableres en ny 
facebookgruppe, der styres at den til enhver tid 
siddende afdelingsbestyrelse. Det sker bl.a. for at få 
flere beboere med, og sikre driften af gruppen 
fremadrettet.  
 

Konstituering af bestyrelsen Bestyrelsen er sammensat på afdelingsmødet. 
 
Steen tilbyder at være kasserer, hvilket vedtages 
enstemmigt. 
 
Rollen som referent og rollen som dirigent går på 
skift.  
 

Drøftelse og udarbejdelse af 
forretningsorden (se udkast) 

Udkast til forretningsordenen gennemgås og 
vedtages. 

Årsplan – julearrangement, sommerfest 
m.v. 

Julearrangement: Det besluttes at 
afdelingsbestyrelsen arrangerer en guidet tur rundt i 
”Den Gamle By” med efterfølgende gløgg og 
æbleskiver for beboerne i Rosengården. Søren følger 
op på pris m.v. Datoen fastsættes til søndag den 
03.12.23 kl. 14. Når tingene er faldet på plads, vil 
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beboerne blive inviteret på opslag i opgangene og i 
den nye facebookgruppe.  
 
En forårsfest planlægges i starten af det nye år. 
 
Øvrige aktiviteter planlægges senere.  

Eventuelt 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

Rainer efterlyser mere lys ved trappen ned til 
cykelkælderen, da der er meget mørkt ved trappen.  
Bestyrelsen bakker enstemmigt op om forslaget. 
Jesper skriver til driftsafdelingen for at høre om det 
er en mulighed.   
 
Søren tilkendegiver at der atter er behov for en 
cykeloprydning. Jesper skriver dette til 
driftsafdelingen.  

 

 
Følg med i fællesskabet på Facebook! 
Scan QR-Koden, eller søg efter gruppen: Rosengården Aarhus.  
 
På facebookgruppen kan vi beboere dele erfaringer og ideer og give hinanden 
inspiration. Man kan reklamere for begivenheder i afdelingen, opfordre til sociale 
arrangementer, eller du kan skrive hvis du f.eks. finder noget, du tænker en af dine 
naboer har tabt.  


